
Protokół Nr  XVII/2015 

z  sesji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 17.11.2015r.   
o godz. 18,30 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Jan Stanisław Pietras  otworzył sesję i po 
powitaniu radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 11 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 

Przewodniczący Jan S. Pietras przedstawił projekt porządku obrad XVII sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki . 

Ze względu na termin ( projekt spełnia warunki określone w par.29 ust.2 Statutu 
Dzielnicy IX) Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad w punkcie 3.1.3. projektu uchwały w sprawie: przystanku autobusowego na 
żądanie na trasie autobusu 504. 

 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    11 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 

W punkcie 3.2.1. projektu uchwały w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu 
lokalu socjalnego  przy  ul. A.Fredry 4 D w Krakowie. 

 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    11 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 

W punkcie 3.2.2. projektu uchwały w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu 
lokalu socjalnego  przy  ul. Żywieckiej 12 w Krakowie. 

 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    11 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 

W punkcie 3.2.3. projektu uchwały w sprawie: zaopiniowania projektu pn. Budowa 
chodnika w ul.Zdunów na odcinku od ul. Kowalskiej do ul. Żywieckiej – opracowanie 
dokumentacji projektowej. 

 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    11 głosów 
przeciw -      0 głosów  



wstrzymało się – 0 głosów 
 

W punkcie 3.2.4. projektu uchwały w sprawie: ustalenia warunków zabudowy  dla 
zamierzenia inwestycyjnego pn. „Rozbudowa, przebudowa i nadbudowa budynku 
mieszkalnego wielorodzinnego (na cele mieszkalne ) zlokalizowanego na działce nr 
194 obr. 32 jedn. ewid. Podgórze przy ul.Oraczy 11 w Krakowie.   

 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    11 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad stanowi porządek obrad 
dzisiejszej sesji. 

  
Ad.3.1.  

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.1. w sprawie:  
korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   
Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2015. 

 
Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –    11 głosów 
przeciw  -     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.2. w sprawie: 
korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 
inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki 
do realizacji w latach 2015 - 2018.  

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o korektę zapisu w Uchwale            
Nr XIV/109/2015 z dnia 22.09.2015r o wprowadzenie  do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej oraz Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego        
pn. Budowa ogródka jordanowskiego przy ul.Do Wilgi w Krakowie. 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli radni: Leszek Siwiec, Jan S.Pietras, Ewa Nowak. 
Uzasadnienie w/w projektu  uchwały otrzymuje brzmienie: 



„Podjęcie uchwały ma na celu wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej 
oraz Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych Dzielnicy IX 
Łagiewniki – Borek Falęcki realizowanych w cyklu wieloletnim”. 

Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –    11 głosów 
przeciw  -    0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.3. w sprawie: 
przystanku autobusowego na żądanie na trasie autobusu 504. 

Wnioskuje się o lokalizację przystanku na żądanie na trasie linii autobusowej           
nr 504, obustronnego u zbiegu ulic Harcmistrza St. Millana i Do Sanktuarium 
Bożego Miłosierdzia w Krakowie.  

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –    11 głosów 
przeciw  -    0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

Ad.3.2. 

Przewodnicząca Komisji ds. Polityki Społecznej i Senioralnej Ewa Nowak – 
przedstawiła projekt uchwały 3.2.1. w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu 
lokalu socjalnego  przy  ul.A.Fredry 4D w Krakowie  (opinia pozytywna). 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  11 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się –0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Przewodnicząca Komisji ds. Polityki Społecznej i Senioralnej Ewa Nowak – 
przedstawiła projekt uchwały 3.2.2. w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu 
lokalu socjalnego  przy  ul.Żywieckiej 12 w Krakowie  (opinia pozytywna). 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 



Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  11 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się –0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

 

Przewodniczący Komisji d.s Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Marek Jabłoński 
– przestawił projekt uchwały 3.2.3. w sprawie zaopiniowania projektu pn. 
zaopiniowania projektu pn. Budowa chodnika w ul.Zdunów na odcinku od ul. 
Kowalskiej do ul. Żywieckiej – opracowanie dokumentacji projektowej (opinia 
pozytywna). 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  11 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Przewodniczący Komisji d.s Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Marek Jabłoński 
– przestawił projekt uchwały 3.2.4. w sprawie ustalenia warunków zabudowy  dla 
zamierzenia inwestycyjnego pn. „Rozbudowa, przebudowa i nadbudowa budynku 
mieszkalnego wielorodzinnego (na cele mieszkalne ) zlokalizowanego na działce      
nr 194 obr. 32 jedn. ewid. Podgórze przy ul.Oraczy 11 w Krakowie (opinia 
pozytywna).   

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  11 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

Ad.4. 

Protokoły Nr XVI /2015 z poprzedniej sesji Rady Dzielnicy IX został przyjęty bez 
uwag. 

Ad.5.  

Oświadczenia i komunikaty. 

Radny Marek Kocajda – poruszył temat udzielenia bezpłatnej pomocy prawnej w 
siedzibie Rady Dzielnicy IX. 

Wyjaśnień udzieliła Radna Renata Grotowska. 



W dyskusji udział wzięli radni: Ewa Nowak, Maria Słobodzian. 

Radni uznali, że Zarząd Dzielnicy IX powinien zapytać Radnych co sadzą n/t 
dyżurów prawnych w siedzibie Rady, nie wysyłać pisma bez uzgodnienia z Radą. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – podał termin następnej sesji Rady Dzielnicy IX – 
15.12.2015r. godz. 18:30. 

Podano terminy posiedzeń Komisji Rady Dzielnicy: 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Tradycji – w dniu 10.12.2015r. godz. 18,00. 

Posiedzenie Komisji Terenów Zielonych, Sportu i Rekreacji – w dniu 26.11.2015r. 
godz. 17,00 oraz 10.12.2015r. godz. 17:30. 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji – w dniu 03.12.2015r. 
godz. 18,00. 

 
Ad.6.  
Wobec zrealizowanego porządku obrad sesję zamknął ok. godz.19:30 
Przewodniczący Jan S.Pietras. 
 
Protokołowała: 
J.Knapik       Przewodniczył:      
 

Przewodniczący  
           Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
           Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
               Jan Stanisław Pietras 


